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W ostatnim czasie na 
terenie zakładu produk-
cyjnego w Kutnie od-
była się oficjalna pre-
zentacja pierwszej serii 
samochodów elektrycz-
nych produkcji FSO SY-
RENA. Zgromadzonym 
gościom umożliwiono 
skorzystanie nie tylko 
z możliwości oglądania 
prezentowanych pojaz-
dów, ale także z uczest-
niczenia w przejazdach 
testowych samocho-
dami elektrycznymi. 
Zaprezentowano także 
pojazd koncepcyjny na-
wiązujący do kultowe-
go Poloneza!

Obecnie kutnowskie elektry-
ki przechodzą testy drogowe 
oraz badania homologacyjne.

– Do końca roku planuje-
my uzyskanie homologacji 
dla pierwszego polskiego sa-
mochodu elektrycznego oraz 
w przyszłym roku uruchomie-
nie produkcji seryjnej – mówi 
Maciej Pawlak, prezes zarządu 
kutnowskiej FSO Syrena.

– Moc nominalna kutnow-
skiego elektryka to 115 kW 
(ok.156 KM) z możliwością 
włączenia trybu sport – wte-
dy silnik osiąga moc 175 kW 
czyli niemal 240 KM – mówi 

Andrzej Stasiak, Główny Kon-
struktor FSO Syrena. Pojem-
ność akumulatorów to 31,5 
kWh. Przy jeździe mieszanej 
pojazdy pokonują ponad 200 
km na jednym ładowaniu. 
Ponadto jeszcze w tym roku 
planujemy zakończyć prace 
nad zwiększeniem zasięgu sa-
mochodu do 250 kilometrów 
– dodaje

Obecnie pojazdy są codzien-
nie testowane zarówno na to-
rze testowym jak i w normal-
nym ruchu ulicznym, pojazdy 
Vosco S106 EV przechodzą 
wszelkie niezbędne testy, aby 
można było ubiegać się o wyda-
nie świadectwa homologacji. 
Tu konstruktorzy z FSO Syre-
na przecierają szlaki, ponieważ 
kwestia uzyskania homologacji 
dla auta elektrycznego jest za-
gadnieniem zupełnie nowym 
na polskim rynku.

– Niemniej do końca roku 
planujemy uzyskanie świadec-
twa homologacji dla pierw-
szego polskiego samochodu 
elektrycznego. Jeśli wszystko 
pójdzie zgodnie z naszymi za-
łożeniami, w przyszłym roku 
planujemy rozpoczęcie pro-
dukcji seryjnej – wyjaśnia Ma-
ciej Pawlak, Prezes Zarządu 
FSO Syrena w Kutnie S.A.

Spółka obecnie koncentruje 
się nad udoskonalaniem tech-
nologii produkcji pojazdu oraz 

budowy stanowisk do 
szybkiego i powtarzalne-
go montażu. Na obecnym 
etapie przygotowywany 
jest montaż mieszany, 
głównie gniazdowy, który bę-
dzie obsługiwany przez ludzi, 
a na w pewnych obszarach 
produkcji, fragmentarycznie 
będzie zbliżony do montażu 
liniowego.

Nowa stylistyka Vosco S106 
EV2 opracowana została przez 
projektanta Damiana Woliń-
skiego, jednego z laureatów 
konkursu zorganizowanego 
przez ElectroMobility Poland.

– Nowa stylistyka nadwozia 
bazuje na dynamicznych po-
działach oraz niespotykanych 
w tej klasie pojazdów ele-
mentach stylistycznych defi-
niujących charakter pojazdu. 
W całym projekcie ważny jest 
feeling auta stricte elektrycz-
nego, dlatego pas przedni 
pozornie nie posiada wlotów 
powietrza – mówi Damian 
Woliński, Projektant FSO Sy-
rena SA.

Nowoczesny Polonez 
z Kutna?!

Nowoczesny Polonez prosto 
z Kutna? FSO Syrena w Kutnie 
S.A. zaprezentowała nowy po-
jazd koncepcyjny inspirowany 
właśnie kultowym polonezem. 
Auto robi wrażenie!

Inspiracje polskim polone-
zem FSO należy traktować 
w tym przypadku tylko jako 
pretekst do rozwoju zupełnie 
nowego kierunku stylistycz-
nego dla samochodów EV 
z Kutna. Wprawne oko zauwa-
ży podobieństwa w detalach 
obu pojazdów jak np. poczwór-
ne przednie reflektory lub cha-
rakterystyczny wlot powietrza 
na masce.

Nowy pojazd koncepcyjny 
z Kutna pośrednio nawiązu-
je do FSO Polonez, ale przede 
wszystkim jest wizją dużego 
sportbacka klasy premium 
z feelingiem auta strice elek-
trycznego, który wpisuje się 
w aktualne trendy automoti-
ve designu. Mierzy ponad 5m 
długości ( 5145mm), co przy 
wysokości 1490mm robi na-
prawdę niesamowite wrażenie. 
Szerokość to: 1950mm

Inspirację FSO Polonez nale-
ży traktować w tym wypadku, 
jak pretekst to stworzenia po-
jazdu koncepcyjnego odpowia-
dającego aktualnym trendom 
stylistycznym w branży auto-
motive. •

Wójt gminy Kutno Ju-
styna Jasińska wycho-
dzi naprzeciw oczeki-
waniom mieszkańców 
i uruchamia nowe ka-
nały komunikacji. Teraz 
mieszkańcy będą mogli 
zadać pytania wójt Ja-
sińskiej przez internet, 
a także wziąć udział 
w specjalnej ankiecie.

J. Jasińska zaprasza miesz-
kańców do zadawania pytań 

dotyczących zagadnień związa-
nych z Gminą Kutno.

– Odpowiem na wszystkie bez 
zbędnej zwłoki w sposób wy-
czerpujący. Taka forma będzie 
dla Państwa ułatwieniem kon-
taktu ze mną w celu pozyskania 
potrzebnej informacji. Zapra-
szam do korzystania z formula-
rza, który znajduje się na stro-
nie internetowej naszej gminy 
– komentuje wójt Jasińska.

Jak mówi wójt J. Jasińska, dy-
namiczny rozwój gospodarczy, 

zmiany demograficzne i migra-
cyjne to wyzwania bieżących 
czasów dla Samorządu Gminy 
Kutno, które wskazują na po-
trzebę szczególnej komunikacji 
z mieszkańcami, aby przyjąć su-
gestie, uwagi i potrzeby wszyst-
kich grup społecznych i ująć je 
w planie strategicznych działań 
Gminy Kutno.

– Dlatego zapraszam Państwa 
do wypełnienia anonimowej 
ankiety dotyczącej jakości życia 
i potrzeb społecznych mieszkań-

ców gminy Kutno. Państwa zda-
nie będzie dla nas nieocenioną 
wskazówką do dalszej pracy dla 
podniesienia poziomu i jakości 
życia rodzin, dzieci, seniorów 
oraz wzmocnienia aktywno-
ści wielu grup społecznych, 
stowarzyszeń, czy kół, a także 
uatrakcyjnienia naszej oferty 
osobom odwiedzającym gmi-
nę Kutno – mówi J. Jasińska.

Ankietę oraz możliwość za-
dania pytań wójt Jasińskiej na 
stronie www.gminakutno.pl •

Jeszcze lepszy kontakt wójt Gminy Kutno z mieszkańcamiJeszcze lepszy kontakt wójt Gminy Kutno z mieszkańcami

Nowoczesna SyrenaNowoczesna Syrena
i Polonez z Kutna!i Polonez z Kutna!

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl

Dnia 1 sierpnia, po wy-
biciu godziny „W” sy-
gnalizowanej syreną 
alarmową, rozpoczęto 
uroczystość obcho-
dów 76. rocznicy wy-
buchu Powstania War-
szawskiego.

Uroczystość odbyła się 
w Miejscu Pamięci Narodo-
wej na cmentarzu parafial-
nym w Kutnie. Po godzinie 
„W”,  zgromadzeni uczestnicy 
uroczystości wysłuchali prze-
mówienia zastępcy Prezyden-
ta Miasta Kutno Zbigniewa 
Wdowiaka. Modlitwę za pa-
mięć poległych Powstańców 
odmówił Proboszcz Parafii 
pw. św. Wawrzyńca: ks. pra-
łat Jerzy Swędrowski.

Pamięć powstańców uczczo-
no poprzez złożenie kwiatów 
przed pomnikiem przez de-
legacje władz parlamentar-
nych, samorządowych, po-
wiatowych i gminnych, służb 
mundurowych, NSZZ „Soli-
darność”, partii politycznych, 
instytucji, organizacji i miesz-
kańców.

Organizatorami obchodów 
byli: Prezydent Miasta Kutno 
oraz Kutnowska Rada Pamię-
ci Narodowej.

"Dziękujemy Towarzystwu 
Przyjaciół Ziemi Kutnowskiej 
za włączenie się w akcję łódz-
kiego oddziału Instytutu Pa-
mięci Narodowej dotyczącą 
odszukania i oznaczenia gro-
bów powstańców biało-czer-
wonymi szarfami z napisem 
„63 dni powstania warszaw-
skiego” - komentują władze 
Kutna.

Kutno pamiętało 
o bohaterach

FOT. FSO SYRENA KUTNO
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Będzie przebudowa 
sieci kanalizacji 
deszczowej wraz 
z wylotem do rzeki 
Ochni na Al. ZHP 
w Kutnie. Problem 
zalań tej części 
miasta, o którym 
pisaliśmy w ze-
szłym wydaniu Pa-
noramy, ma odejść 
w zapomnienie.

W miniony czwartek kut-
nowski magistrat dokonał 
wyboru najkorzystniejszej 
oferty. Jak się okazuje, 
złożyło ją Przedsiębior-

stwo Handlowo-Usługo-
we ELVIS z Żychlina. In-
westycja ma kosztować 
blisko 710 tysięcy złotych.

Na przetarg dotyczący 
przebudowy kanalizacji 
na Al. ZHP wpłynęło łącz-
nie aż 9 ofert.

W trakcie prowadze-
nia inwestycji, kierowcy 
mogą spodziewać się 
utrudnień – wprowadzona 
zostanie bowiem tymcza-
sowa organizacja ruchu. 
O szczegółach będziemy 
niebawem informować. •
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Tak po praktycznie każdych 
większych opadach 
wygląda al. ZHP. 

Koniec zalań na Al. ZHP?Koniec zalań na Al. ZHP?
Prezydent wyłonił wykonawcę przebudowy kanalizacjiPrezydent wyłonił wykonawcę przebudowy kanalizacji

Tak po obfitych opadach wyglądała Al. ZHP. 
Teraz ten krajobraz ma odejść w zapomnienie.

Lada dzień ma rozpocząć się 
remont kutnowskiego szpita-
la. Odnowiony zostanie mię-
dzy innymi podjazd, a także 
samo wejście do lecznicy.

Jak informują władze szpitala, 
w związku z rozpoczynającym się 
remontem strefy wejścia, z dniem 
5 sierpnia nastąpi zmiana miejsca wej-
ścia do budynku dla osób niepełno-
sprawnych.

– Informujemy, iż dla osób niepeł-
nosprawnych wejście zlokalizowane 
jest z tyłu budynku od strony skrzy-
dła pediatrycznego ( wejście H-1). Dla 
osób korzystających ze schodów nadal 
czynne będzie wejście główne. Prosi-

my o zwracanie uwagi na oznaczenia 
i kierowanie się zgodnie z nimi.Prze-
praszamy za utrudnienia – komentuje 
Andrzej Pietruszka, prezes zarządu 
KSS.

Wiadomo już, że powstaną m.in. 
nowy podjazd, wejście i… szklany dach.

– Postaram się zaprosić państwa za 
3-4 miesiące i wówczas zobaczymy 
zmiany. Będzie szklany dach, zupełnie 
przebudowane wejście – mówił pod 
koniec czerwca na konferencji praso-
wej Andrzej Pietruszka, szef Kutnow-
skiego Szpitala Samorządowego.

Inwestycja ma pochłonąć około 500 
tysięcy złotych. Blisko 60% kwoty sta-
nowi dotacja z miasta, a 30% to dofi-
nansowanie rządowe. •

Rusza przebudowa w szpitaluRusza przebudowa w szpitalu

Obecne wejście do szpitala, 
a także podjazd dla osób 
niepełnosprawnych pozostawiają 
wiele do życzenia.

OGŁOSZENIE
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Gmina Kutno podpisa-
ła umowę z Miastem 
Kutno na przyznanie 
dotacji na zakup nowe-
go wozu dla strażaków 
z Komadzyna. To jed-
na z najbardziej aktyw-
nych OSP w całym po-
wiecie kutnowskim.

Wójt Gminy Kutno Justyna 
Jasińska w czwartek podpisała 
umowę z Prezydentem Miasta 
Kutno Zbigniewem Burzyń-

skim na przyznanie dotacji 
celowej w wysokości 40 tys. zł 
na zakup średniego samocho-
du ratowniczo-gaśniczego dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Komadzynie, będącej w Kra-
jowym Systemie Ratowniczo 
– Gaśniczym. Przy akcie pod-
pisania obecny był prezes OSP 
w Komadzynie Marian Serek.

– Zakup nowego samochodu 
z całą pewnością przyczyni się 
do zwiększenia bezpieczeństwa 
mieszkańców nie tylko naszej 

gminy, ale również mieszkań-
ców miasta, powiatu, a przede 
wszystkim uczestniczących 
w akcji druhów ochotników – 
komentuje Justyna Ja-
sińska, wójt gminy 
Kutno.

W 2020 roku 
Gmina Kut-
no podjęła 
z o b o w i ą z a -
nie zakupu 
ś r e d n i e g o 
samochodu 
ratowniczo-
-gaśniczego 
dla OSP KSRG 
Komadzyn. Bę-
dzie to możliwe 
dzięki środkom 
własnym zabezpie-
czonym w budżecie gminy 
Kutno na 2020 rok, a także 
pieniądze z Narodowego Fun-
duszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w War-
szawie, z Wojewódzkiego Fun-
duszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi, 
z Komendy Głównej Państwo-
wej Straży Pożarnej oraz do-
tacji celowej z Urzędu Miasta 
Kutno.

– Cieszymy się z wizji otrzy-

mania nowego wozu strażac-
kiego, jednak staramy się pa-
nować nad emocjami do chwili, 

gdy nowy samochód stanie 
pod bramą alarmo-

wą naszej jed-
nostki. Liczy-

my na to, 
że nie bę-
dzie zbyt 
c z ę s t o 
używa-
ny w 
akcjach 
ratow-
niczych. 

Jeżeli jednak zajdzie potrzeba, 
mamy nadzieję, że będzie niósł 
pomoc mieszkańcom powiatu 
kutnowskiego oraz w razie po-
trzeby powiatów ościennych – 
komentuje druh Adam Waś-
kowski z OSP Komadzyn.

Warto dodać, że OSP KSRG 
Komadzyn to jedna z najbar-
dziej aktywnych jednostek w 
całym regionie.  To właśnie dru-
howie z tej jednostki jako jedni 
z pierwszych zostali zadyspo-
nowano do gaszenia pożaru na 
Majdanach. O sprawie szerzej 
piszemy na stronach 8 – 9. •

GMINA PODPISAŁA UMOWĘ Z MIASTEM, BĘDZIE DOTACJA OD PREZYDENTA

Druhowie z Komadzyna dostaną nowy wózDruhowie z Komadzyna dostaną nowy wóz

Wójt gminy Kutno podpisała umowę 
z prezydentem Kutna Zbigniewem Burzyńskim 

w sprawie dotacji na wóz strażacki.

Tak ma wyglądać nowy wóz, 
który trafi do OSP Komadzyn

OGŁOSZENIE
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Trwa walka miejskie-
go radnego Barto-
sza Czechowskiego 
przeciwko interneto-
wymi hejterom. Pro-
kuratura Rejonowa 
w Kutnie ustaliła oso-
by, które go oczer-
niały i teraz sprawa 
swój finał ma znaleźć 
w sądzie. – Nie może 
być przyzwolenia na 
tego typu zachowania 
– komentuje Czechow-
ski.

O sprawie związanej 

z walką Bartosza Cze-
chowskiego z hejterami 
pisaliśmy w maju.

– Postanowiłem z tym 
walczyć, gdy zaczęto roz-
powszechniać nieprawdzi-
we informacje na jednym 
z portali internetowych na 
temat mojej osoby i mo-
jej rodziny. Nie może być 
przyzwolenia na tego typu 
zachowania – mówił wów-
czas radny Czechowski.

Teraz okazuje się, że Pro-
kuratura Rejonowa w 

Kutnie nadzorująca do-
chodzenie  w  sprawie znie-
sławienia i pomówienia radne-
go Bartosza Czechowskiego 
w sieci, ustaliła osoby, któ-
re „dokonywały niepraw-
dziwych, oczerniających 
i zniesławiających wpisów”.

– Razem z moim pełno-
mocnikiem mecenasem 
Marcinem Bujalskim bę-
dziemy składać pozew w 
stosunku do osób, które 
dopuściły się tych prze-
stępstw. Powtarzam, nie 

ma mojej zgody na takie 
zachowania – powiedział 
Panoramie B. Czechowski.

Jak udało nam się nie-
oficjalnie dowiedzieć, 
autorami oczerniających 
wpisów są osoby zarów-
no z Kutna jak i powia-
tu kutnowskiego. Przy-
najmniej jedna z nich 
miała pełnić stanowisko 
w jednej z instytu-
cji podlegających pod 
Starostwo Powiatowe 
w Kutnie. •

Radny Czechowski kontra hejterzyRadny Czechowski kontra hejterzy
Wiadomo, kto oczerniał go w internecieWiadomo, kto oczerniał go w internecie

Bartosz Czechowski wypowiedział 
wojnę internetowym hejterom

Mieszkańcy ul. Zimo-
wej od lat czekają na 
remont drogi, która 
jest w fatalnym stanie. 
W zeszłym roku napisa-
li petycję w tej sprawie 
do prezydenta Kutna, 
a teraz sprawa znów 
wraca. – Ta inwestycja 
nie może być wiecznie 
odkładana. Sytuacja 
jest alarmująca – ko-
mentują kutnianie.
O sprawie ulicy Zimowej pisa-
liśmy w zeszłym roku. Wów-
czas kutnianie skierowali do 
prezydenta Kutna petycję 
w sprawie ich problemu. Po-
ruszyli między innymi kwestię 
bezpieczeństwa.

– Skrzyżowanie ul. Zimowej 
z ul. Wiśniową jest w stanie ka-
tastrofalnym, dziury uniemoż-
liwiają prawidłowe poruszanie 
się pojazdów. Kierowcy korzy-
stają z pasa zieleni (pobocza), 
co powoduje ogromny kurz 
i stwarza zagrożenie bezpie-
czeństwa w ruchu kołowy – pi-
sali wówczas mieszkańcy.

Jak mówili, autobusy wyjeż-
dżające z ul. Wiśniowej bloku-

ją ruch na ww. skrzyżowaniu 
i to zmusza kierowców jadących 
w kierunku osiedla do zjeżdża-
nia na pobocze lub zatrzyma-
nia pojazdu. Ta sytuacja gene-
ruje powstawanie przypadków 
łamania przepisów ruchu dro-
gowego, co wiąże się z powsta-
waniem zdarzeń zagrażających 
zdrowiu i życiu ludzi. Ponadto 
na przedmiotowym skrzyżo-
waniu dochodziło również do 
licznych kolizji drogowych, 
uszkodzeń podwozia i miski 
olejowej w wielu autach.

Od tamtej pory minął rok i te-

mat wyczekiwanego remontu 
znów powraca. Mieszkańcy Zi-
mowej, jak sami mówią, są już 
zrezygnowani i zdesperowani.

– Ta inwestycja nie może być 
wiecznie odkładana. Sytuacja 
jest alarmująca, wystarczy 
przejechać tą drogą i widać, że 
niebezpieczeństwo czyha na 
każdym kroku. Pisaliśmy o tym 
szeroko w zeszłorocznej pety-
cji. Czekamy już od przeszło 
20 lat na drogę z prawdziwego 
zdarzenia i nasza cierpliwość 
powoli dobiega końca – mówi 
Jan Jaciubek, jeden z miesz-

kańców feralnej ulicy.
Jak mówią, Zimowa nie była 

remontowana od wielu dekad, 
choć dookoła pobudowano 
wiele innych ulic.

– Ja wprowadziłam się tutaj 
w lipcu 1996 roku i te płyty, 
które są obecnie na drodze już 
tu się znajdowały. Na przylega-
jących do Zimowej osiedlach 
na Dybowie jest ładny asfalt, 
budują się nowe drogi, a u nas 
czas zatrzymał się w latach 
dziewięćdziesiątych – dodaje 
Barbara Tyl.

W sprawie wcześniej in-
terweniowała radna Joanna 
Podemska, a teraz w pomoc 
okolicznym mieszkańcom za-
angażował się radny Arka-
diusz Olesiński.

– Pisałem w tej sprawie in-
terpelacje, pytałem na sesjach 
i komisjach. Nie zostawię tak 
tego tematu i będę go pilnował,  
bo chcę pomóc mieszkańcom. 
Te osoby są już zdesperowane 
i nie ma co im się dziwić, sko-
ro tyle lat czekają na potrzeb-
ną inwestycję. W odpowiedzi 
na jedno z pism otrzymaliśmy 
informację, że miało zostać zle-
cone wykonanie projektu bu-

dowlano-wykonawczego. Wraz 
z mieszkańcami oczekuję zde-
cydowanych kroków i decyzji 
ze strony rządzących miastem 
– komentuje A. Olesiński.

O to, jak obecnie wygląda 
sytuacja z przebudową ulicy 
Zimowej zapytaliśmy prezy-
denta Kutna Zbigniewa Bu-
rzyńskiego.

– Zdecydowanie chciałbym 
wybudować tę ulicę i nieja-
ko zamknąć osiedle Dybów 
w sieci nowoczesnych dróg 
i ulic osiedlowych. W tej spra-
wie stanowisko mieszkańców 
nieustająco przypomina mi 
radna Joanna Podemska, któ-
ra jest bardzo zaangażowana 
w kwestie kutnowskiego Dy-
bowa. Choć to bardzo rozle-
gły i drogi projekt, to starania 
Joanny Podemskiej mogą od-
nieść sukces już w przyszłym 
roku. Mamy już uwzględnioną 
ulicę w planie zadaniowym, 
ale zgłosimy budowę Zimowej 
również do Funduszu Dróg Sa-
morządowych. Mam nadzieję, 
że wojewoda łódzki przychyli 
się do tej propozycji – powie-
dział nam Zbigniew Burzyński, 
prezydent Kutna. • 

Radny Arkadiusz Olesińsi i Jan Jaciubek 
z ul. Zimowej pokazują pisma, które 

skierowane zostały do władz miasta.

Kolejny rok czekania jest dla nas nie do 
zaakceptowania – mówią mieszkańcy 
ul. Zimowej. W sprawie remontu drogi 
ostatnio kilkukrotnie interweniował 
radny Olesiński.

Co z remontem Zimowej? Co z remontem Zimowej? 
Prezydent zapowiada działaniaPrezydent zapowiada działania
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Epidemia koronawirusa   
spowodowała  rezygna-
cje z wielu wydarzeń 
kulturalnych, jakie były 
w planach Referatu In-
formacji i Promocji Sta-
rostwa Powiatowego 
w Kutnie.  W zamian Re-
ferat przygotował wiele 
konkursów, które mają 
zachęcić mieszkańców 
Powiatu do aktywne-
go spędzenia wolnego 
czasu. 

Do 7 września nastąpi roz-
strzygnięcie  dwóch kolejnych  
konkursów  fotograficznych 
„Wiosna w moim ogródku” 

oraz „Lato w moim ogródku”.   
Ten pierwszy już się zakończył, 
a zdjęcia wiosennych ogrodów 
nadesłało kilkanaście osób.  21 
lipca został ogłoszony drugi 

z konkursów. Uczestnikami 
mogą być mieszkańcy Powiatu 
Kutnowskiego, którzy ukoń-
czyli 18 rok życia i posiadają 
pełną zdolność do czynno-
ści prawnych z wyłączeniem 
uczestników Konkursu Foto-
graficznego „Wiosna w Moim 
Ogródku”.  Zgłoszenia należy 
przesyłać do 20 sierpnia 2020 
roku (włącznie). Wręczenie 
nagród laureatów obu kon-
kursów odbędzie się w jednym 
terminie do 15 września 2020 
roku. 31 lipca  zakończył się  
natomiast  konkurs plastyczny 
„Moje wymarzone wakacje”. 

Ruszyły także dwa konkursy 
związane z Dożynkami Powia-

towo-Gminnymi, które w tym 
roku w formie imprezy plene-
rowej się nie odbędą z powodu 
epidemii koronawirusa. Będą 
to konkursy na  Najpiękniejszy 

Wieniec Dożynkowy Powiatu 
Kutnowskiego oraz na Naj-
piękniejszą Przyśpiewkę Do-
żynkową Powiatu Kutnowskie-
go. Oba konkursy potrwają do 
14 września. Celem pierwszego 
konkursu na wykonanie wień-
ca dożynkowego jest m.in. po-
pularyzacja wiedzy o dawnych 
zwyczajach dożynkowych oraz 
roli wieńca jako głównego 
rekwizytu obchodów dożyn-
kowych. Celem  drugiego z 
konkursów, adresowanym do 
wszystkich mieszkańców Po-
wiatu Kutnowskiego jest m.in. 
kultywowanie i popularyzacja 
tradycji ludowych przyśpiewek 
oraz gry na instrumentach lu-
dowych. To także promocja 
amatorskiej twórczości i lo-
kalnego folkloru. Uczestnicy 
konkursów będą mieli za za-
danie wykonanie przyśpiewki 
własnego autorstwa do której 
mogą wykorzystać melodię z 
powszechnie znanych pieśni 
ludowych oraz biesiadnych. 
Przyśpiewka powinna składać 
się z minimum dwóch zwro-
tek i refrenu.   Przyśpiewkę 
będzie trzeba  nagrać  w for-
mie filmu video i dostarczyć 
do Starostwa Powiatowego 
w Kutnie wraz z tekstem.  
Szczegóły konkursów na FB 
Powiatu Kutnowskiego. 

Niebawem ogłoszony zosta-
nie także konkurs pod hasłem 
„Zwiedzamy Powiat Kutnow-
ski”, którego pomysłodawcą 

jest radny powiatowy, Marek 
Drabik.  Konkurs odbędzie się 
od 15 sierpnia do 30 września, 
a jego celem będzie promo-
cja powiatu, poznawanie jego 

obszaru, przyrody, 
zabytków i historii. 
Konkurs ma cha-
rakter turystyczny i 
rekreacyjny. 

- Uczestnicy kon-
kursu otrzymają 
mapę na której za-
znaczone zostaną 
punkty do zwiedze-
nia, a za każde od-
wiedzone miejsce 
będą otrzymywali 
punkty. Do odwie-
dzenia będzie kil-
kanaście miejsc 
położonych na tere-
nie całego powiatu. 
Uczestnicy konkursu 
będą mieli zagwa-
rantowane bezpłatne 
zwiedzanie Muzeum 
Zamku w Oporowie 
oraz Muzeum im. 
Jerzego Dunin-Bor-
kowskiego w Kro-
śniewicach – mówi 
Tomasz Walczew-
ski, Członek Zarządu Powiatu 
Kutnowskiego. Szczegóły tego 
konkursu także na FB powiatu. 

Do tej pory zorganizowano 
konkursy  o  różnej tematy-
ce.  mi.n.  konkursy filmowe, 
w których mieszkańcy skła-
dali życzenia swoim mamom 
i dzieciom, a efekty nagrywa-
li na swoje telefony. Z okazji 
Dnia Samorządowca musieli 
wykazać się znajomością  by-
łych i obecnych  radnych Rady 
Powiatu Kutnowskiego. Na-
grodę główną tablet wygrała w 
tym konkursie Malwina Radz-
ka-Kapruziak. - W maju ogło-
siliśmy także konkurs „Z kolo-

rowanką przez 
powiat”,  którego uczestnicy 
mieli za zadanie pokolorować 
aż 15 kolorowanek.  Nagrody 
główne – wersję limitowaną 
puzzli oraz zestaw gadżetów 
Powiatu Kutnowskiego otrzy-
mali: Amelia Sobierańska, 
Anastazja Maciak, Bartosz Bi-
lecki – wszyscy 7-latkowie. Ko-
misja konkursowa przyznała 
także nagrodę poza regulami-
nem, którą otrzymał Przemy-
sław Sęczkowski – lat 11. Była 
to nagroda za duży wkład w 
wykonane prace. Referat zor-
ganizował także konkurs  fo-
tograficzny „Dzień z tatą na 
rybach”.   •

Zapraszamy do udziału wZapraszamy do udziału w
powiatowych konkursachpowiatowych konkursach
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Starsi strażacy mówią, 
że takiego pożaru nie 
pamiętają – tak ostatnią 
akcję gaśniczą składo-
wiska odpadów przy ul. 
Majdany komentuje st. 
kpt. Mariusz Jagodziń-
ski, dowódca kutnow-
skiej Jednostki Gaśni-
czo-Ratowniczej i oficer 
prasowy KP PSP w Kut-
nie.

– Po dotarciu na miejsce za-
staliśmy pożar na składowisku 
o wielkości 80×100 metrów 
i natychmiast przystąpiliśmy 
do działań gaśniczych. Zadys-
ponowane zostały jednostki 
z powiatu kutnowskiego, za-

równo PSP jak i OSP. Dodat-
kowo na miejsce dojechały 
także zastępy z m.in. powiatów 
łęczyckiego i poddębickiego. 
Łącznie działało 21 jednostek, 
w tym specjalistyczna grupa 
chemiczna z Łodzi. W działa-
niach brało udział około 100 
strażaków – relacjonuje st. 
kpt. Mariusz Jagodziński, 
dowódca Jednostki Gaśniczo-
-Ratowniczej, a także oficer 
prasowy KP PSP w Kutnie.

Lipcowy pożar przy ul. Maj-
dany był jednym z najwięk-
szych w ostatnich latach.

– Starsi strażacy mówią, że 
takiego pożaru nie pamiętają. 
Ogień szybko się rozprzestrze-
niał, ponieważ prawdopodob-

nie paliły się ciecze łatwo-
palne. Do tego miały miejsce 
wybuchy, a to skutkowało tzw. 
odłamkowaniem i pojawie-
niem się cieplnych fal. Chwila-
mi strażacy po prostu musieli 
wycofywać się z miejsca. To 
była bardzo ciężka akcja – opi-
suje M. Jagodziński.

W trakcie gaszenia składowi-
ska, w pewnym momencie za-
paliła się także trawa i istnia-
ło realne zagrożenie, że przez 
to pożar rozprzestrzeni się 
na dalszą część składowiska, 
a także sąsiedni zakład, gdzie 
produkowana była folia.

– Na szczęście dzięki szyb-
kim i sprawnym działaniom, 
zarówno strażaków z PSP jak 
i druhów z OSP, udało się opa-
nować sytuację i nie doszło 
do eskalacji zagrożenia – wy-
jaśnia oficer prasowy KP PSP 
w Kutnie.

Jak się okazuje, podczas gdy 
gęsta chmura dymu z ul. Maj-
dany przemieściła się w stro-
nę centrum, swoje działania 
prowadziły także inne służby 
mundurowe.

– W pierwszej fazie pożaru, 
gdy nie były wykonane jeszcze 
pomiary wydobywającego się 
dymu, straż miejska i policja 
rozgłaszały w centrum Kutna 
komunikaty o możliwej szko-

dliwości, tak aby na przykład 
nie otwierać okien. Po pew-
nym czasie, gdy do Kutna do-
jechała specjalistyczna grupa z 
Łodzi, wykonano pomiary, ale 
wówczas w powietrzu nie było 
już szkodliwych substancji – 
tłumaczy M. Jagodziński.

Mimo iż od pożaru minął 
pewien czas, to działania stra-
żaków nie zakończyły się. Jak 
mówi Mariusz Jagodziński, 
teraz wspólnie z policją pro-
wadzone są czynności, mające 
na celu ustalenie okoliczności 
i przyczyn, w jakich wybuchł 
pożar. •

St. kpt. Mariusz Jagodziński, 
oficer prasowy KP PSP w Kutnie 
i dowódca Jednostki Ratowniczo-
Gaśniczej.

W akcji gaśniczej udział wzięło około 
100 strażaków z powiatów kutnowskiego, 
łęczyckiego i poddębickiego

Dym wydobywający się z terenu 
składowiska był widziany z 
odległości kilkunastu kilometrów!

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl

Starsi strażacy mówią, że takiego pożaru nie 
pamiętają – tak ostatnią akcję gaśniczą składowiska 
odpadów przy ul. Majdany komentuje st. kpt. Mariusz 
Jagodziński, dowódca kutnowskiej Jednostki 
Gaśniczo-Ratowniczej.

„Starsi strażacy nie pamiętają takiego pożaru”„Starsi strażacy nie pamiętają takiego pożaru”
Kulisy akcji gaśniczej na Majdanach Kulisy akcji gaśniczej na Majdanach 
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– Popełniliśmy szereg 
błędów, ale nie jeste-
śmy winni złu całe-
go świata. W sprawie 
uprzątnięcia terenu na 
Majdanach chcemy 
zwrócić się o pomoc 
do premiera Mateusza 
Morawieckiego – za-
powiadają Cezary Woj-
culewicz i Wojciech Le-
dzion ze spółki EKORD. 
To właśnie na ich tere-
nie doszło do wielkiego 
pożaru odpadów. Jako 
jedynym udało nam się 
porozmawiać z właści-
cielami przedsiębior-
stwa.

Początki firmy EKORD sięga-
ją 2007 roku. Wówczas Cezary 
Wojculewicz wraz ze swoim 
wspólnikiem założyli firmę zaj-
mującą się odpadami i uzyska-
li wszelkie niezbędne decyzje, 
których przyznaniem wówczas 
zajmował się wojewoda.

– Decyzja była obszerna i 
umożliwiała nam gospoda-
rowanie odpadów w zakresie 
unieszkodliwiania na miejscu 
i odzysku, a także przekazy-
wanie innym uprawnionym 
podmiotom. Prowadziliśmy z 
powodzeniem działalność do 
2009 roku. Wówczas w czerw-
cu tamtego roku doszło do wy-
darzenia, które zadecydowało 
o dalszych losach firmy. Mam 
na myśli pierwszy duży po-
żar, podczas którego zapaliła 
się hala produkcyjna. Została 
zniszczona w sześćdziesięciu 
procentach i przez 2–3 mie-
siące musieliśmy zaprzestać 
działalności ze względu na 
konieczność uprzątnięcia po-
gorzeliska. Od tego momentu 
zaczęły się schody – wspomi-
na Cezary Wojculewicz z firmy 
EKORD.

Jak mówi wraz ze wspólni-
kiem zwrócił się między inny-
mi do Wojewódzkiego Fun-

duszu Środowiska o pomoc. 
Rozpoczęła się także długa, 
bo 9–letnia batalia z ubezpie-
czycielem, który nie chciał wy-
płacić ubezpieczenia. Według 
relacji C. Wojculewicza, doszło 
do tego dopiero po 9 latach (w 
2018 roku), jednak zaledwie w 
50%.

W 2011 roku skład spółki 
zmienił się. Został w niej Ce-
zary Wojculewicz i dołączył 
Wojciech Ledzion. Jak mówią, 
mimo trudności i braku wypła-
ty wspomnianego ubezpiecze-
nia, postanowili założyć tzw. 
biuro handlowe, które zaczęło 
intensywnie działać. Rozwój 
spółki miał sprawić, że pojawi-
ły się nowe potrzeby i koniecz-
ność zaciągnięcia kredytu.

Kłopoty, kredyty 
i komornicy

– I wszystko miało się ku do-
bremu, aż do 2014 roku. Wów-
czas doszło do pożaru dwóch 
palet, w zasadzie „wielkie nic”. 
Przyczyną był po prostu ludz-
ki błąd. Ale zaczęły się nowe 
kontrole, przypominanie po-
żaru sprzed lat – mówi C. Woj-
culewicz. – W międzyczasie 
wypowiedziano nam kredyt 
firmowy z powodu kłopotów 
finansowych, przypomnieli so-
bie o nas komornicy. Zabloko-
wane konta, zabrany sprzęt… 
Zostaliśmy wówczas nawet bez 
wózka widłowego.

W związku z odwróceniem się 
„dobrej karty”, Wojculewicz i 
Ledzion szukali pomocy. Jak 
relacjonują, w latach 2013–
2016 zwracali się między inny-
mi do prezydenta Kutna, który 
miał umarzać i odraczać im 
podatki od nieruchomości. 

– Niestety po pożarze z jesie-
ni 2016 prezydent stwierdził, 
że za dużo się u nas dzieje, są 
jego zdaniem nieprawidło-
wości i skierował sprawę do 
prokuratury. Ta nadal trwa, a 
dodatkowo otrzymaliśmy za-
kaz prowadzenia działalności 

odpadowej. Do momentu za-
kończenia postępowania nie 
możemy więc dosłownie nawet 
dotknąć beczki czy innych od-
padów – mówią wspólnicy z 
EKORD–u.

W 2018 roku ubezpieczyciel 
wypłacił wspomnianą połowę 
ubezpieczenia, jednak pie-
niądze miały trafić do komor-
nika. Wojculewicz i Ledzion 
stwierdzili wówczas, że to „ich 
gwóźdź do trumny” i podjęli 
decyzję, że jedynym wyjściem 
jest zawieszenie działalności 
na 24 miesiące. Dodatkowo 31 
grudnia tego roku starosta cof-
nął decyzję dot. odpadów.

Mimo iż Wojculewicz i Le-
dzion nie prowadzili później 
działalności, to jak sami mó-
wią „nie schowali głowy w pia-
sek i nie uciekli”. Mieli podjąć 
szereg działań mających na 
celu poprawienie sytuacji.

– Mówiąc wprost szukaliśmy 
inwestora, który za przysło-
wiową złotówkę kupiłby ten 
teren. A może nie wszyscy to 
wiedzą, ale to łakomy kąsek 
dla osób zajmujących się od-
padami. Samo centrum Polski, 
bliskość bocznicy kolejowej… 
To naprawdę atrakcyjny teren 
– mówi Wojciech Ledzion.

Jak mówią, na początku tego 
roku miało udać im się znaleźć 
potencjalnego kupca. Doszło 
do spotkania, a zainteresowa-
na strona wysłać miała pisma 
do UM Kutno i Starostwa Po-
wiatowego z pytaniami do-
tyczącymi terenu przy Maj-
danach. Zdaniem właścicieli 
EKORD–u władze nie zareago-
wały na dokument i inwestor 
ostatecznie się wycofał.

„Spier…., bo będziesz 
płonął jak Ekord”

To, co działo się później, we-
dług relacji Wojculewicza i Le-
dziona, dosłownie nadaje się 
na scenariusz filmu mafijnego. 

– Udało nam się znaleźć ko-
lejnego chętnego. Wszystko 

zmierzało ku dobremu, ale 
bodajże przy drugiej wizycie 
na Majdanach mieliśmy nieza-
powiedzianego gościa. Niezna-
na mi osoba bez naszej zgody 
weszła na nasz teren i zwróciła 
się w niewybrednych słowach 
do naszego inwestora. Cytując: 
„Co, chcesz kupić ten teren? 
Spier…, bo będziesz płonął jak 
Ekord” –  relacjonuje Woj-
ciech Ledzion.

Jak mówią wspólnicy z Ekor-
du, chwilę później miało dojść 
do notorycznych włamań na 
ich teren, a także dewastacji 
biur. 

– To, co zastałem w środku 
to jakiś horror. Rozwalone i 
wykradzione zostało niemal 
wszystko. Zarówno to, jak i 
próbę zastraszenia zgłosiliśmy 
na policję i czekamy na efekty. 
Mundurowi zajmują się także 
faktem, który zgłosiliśmy, a 
dotyczy tego, że zostało znisz-
czone ogrodzenie od strony 
Dybowa, a także według rela-
cji „sąsiadów” na naszą pose-
sję wjeżdżać miały różne auta, 
które mogły podrzucać odpa-
dy. Czekamy na efekty działań 
policji – mówi Wojculewicz.

Jak mówią – odnosząc się do 
doniesień z konferencji praso-
wych –  na składowisku znaj-
duje się około 5,6 tysiąca ton 
odpadów, z czego tych napra-
wę groźnych dla i zagrażają-
cych środowisku jest mniej niż 
tysiąc. 

– Zresztą wydaje mi się, 
że ogólna liczba jest jeszcze 
mniejsza. Po pożarze z 2016 
roku, gdzie spłonęlo sporo od-
padów, nikt nie zrobił nowej 
ewidencji. Wydaje mi się, że 
oficjalne dane trzeba pomniej-
szyć o około 1,5 tys. tony. I co 
ważne, my tu nie sprowadzali-
śmy odpadów z całego świata, 
tak jak niektórzy sugerują – 
wyjaśnia C. Wojculewicz.

Kto stoi za ostatnim 
pożarem?

O kulisach akcji gaśniczej na 
Majdanach piszemy na stronie 
obok. Do tej pory nie wiadomo, 
co było przyczyną wybuchu 
pożaru. Wśród potencjalnych 
przyczyn przewija się kilka 
hipotez, jednak te najbardziej 
prawdopodobne to podpalenie 
lub samozapłon.

– Ludzie już nas ukrzyżowali i 
ukamienowali, że to my puści-
liśmy odpady z dymem, żeby 
się ich pozbyć. Ale to wierut-
na bzdura! Takiego pożaru nie 
było dawno, ktoś chciał zrobić 
sensację i to mu się udało. Nie 
wydaje mi się, żeby to był sa-
mozapłon. Wierzę, że służby 
znajdą osoby, które są za to 
odpowiedzialne. Popełniliśmy 
sporo błędów, zdajemy sobie 
z tego sprawę, ale nie jesteśmy 
winni zła całego świata – uwa-
ża C. Wojculewicz.

Jak mówią wspólnicy z 
EKORD–u, odpadowy biznes 
ostatecznie zaprowadził ich na 
życiową krawędź. Pozostali bez 
niczego i są wręcz bankrutami.

– Jestem byłym lotnikiem 
marynarki wojennej, więc 
wiem co to stres. Ale cała ta 
otoczka, walka z urzędnikami 
doprowadziła do tego, że Cza-
rek po jednej z wizyt w urzędzie 
wiózł mnie do szpitala, zdążył 
w ostatniej chwili. Mogło mnie 
już tu nie być. Długi, część 
emerytury ląduje u komorni-
ków, mam kupę problemów i 
ciągnący się smród – podsu-
mowuje Wojciech Ledzion.

– W listopadzie nasza dzia-
łalność zostanie definitywnie 
zamknięta, nie będziemy też 
już wówczas wieczystymi użyt-
kownikami terenu na Majda-
nach. Problem z odpadami 
nadal jednak pozostanie. Będę 
chciał zwrócić się do premiera 
Mateusza Morawieckiego o in-
terwencję. Nie w sensie winy i 
kary, tylko pomocy w sprząt-
nięciu tego wszystkiego – za-
powiada Cezary Wojculewicz. •

W ostatnim czasie miało dojść do dewastacji 
biur na Majdanach, a także prób zastraszenia 

wspólników z Ekordu.

„Nie jesteśmy winni zła całego świata”„Nie jesteśmy winni zła całego świata”
Premier pomoże uprzątnąć teren na Majdanach?Premier pomoże uprzątnąć teren na Majdanach?

WŁAŚCICIELE SPÓŁKI EKORD ZABIERAJĄ GŁOS

TYLKO 
U NAS
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REKLAMA

W ostatnim czasie 
w Urzędzie Stanu Cy-
wilnego w Kutnie swój 
Jubileusz Złotych 
i Diamentowych Godów 
obchodzili Państwo 
Wiesława i Władysław 
Warszawscy oraz Pań-
stwo Barbara i Andrzej 
Dębiccy. Z tej okazji Ju-
bilaci zostali uhonoro-
wani medalami Prezy-
denta Rzeczpospolitej 
Polskiej oraz dyploma-
mi okolicznościowymi.

Obecność Jubilatów Dia-
mentowych i Złotych Godów 
jest dowodem na to, że mimo 
różnych kolei losu, doświad-
czeń często smutków, przysięgi 
małżeńskiej można dochować. 
Jedyną receptą na to jest wza-
jemna miłość, szacunek oraz 
troska o współmałżonka.

Serdeczne gratulacje oraz 
wyrazy wielkiego szacunku 
w imieniu władz samorządo-
wych miasta Kutna złożył Jubi-
latom Jacek Boczkaja Zastępca 
Prezydenta Miasta.

Złote Gody to piękny Jubi-
leusz Państwa Warszawskich. 
Przysięgę małżeńską złożyli 
30 marca 1970 roku 
w Dąbrowicach. 
Pani Wiesława, jako 
nauczyciel Szko-
ły Podstawowej Nr 
7 i 9 w Kutnie, swoją 
zaangażowaną i od-
daną pracą przyczy-
niła się do wycho-
wania wielu pokoleń 
mieszkańców nasze-
go miasta. Z wielką 
pasją podejmowała 
działania na rzecz 
pielęgnowania dzie-
dzictwa kulturo-
wego regionu. Pan 

Władysław zawodowo zajmo-
wał się rolnictwem. Jubilaci są 
aktywnymi uczestnikami życia 
kulturalnego miasta.

Państwo Warszawscy to 
dumni rodzice dwójki dzieci: 
Małgorzaty i Sławomira oraz 
dziadkowie: Kornela, Lidii 
i Alicji. Dla Jubilatów szczegól-

nie ważna i cenna jest rodzina, 
której poświęcają się bez resz-
ty.

Jak podkreślają sami Jubilaci 
ich receptą na długoletni zwią-
zek jest wyrozumiałość, cier-
pliwość i kompromis w spor-
nych kwestiach.

Państwo Dębiccy świętujący 
jubileusz 60-lecia po-
życia małżeńskiego, 
to mieszkańcy Kutna, 
którzy złożyli sobie 
przysięgę małżeńską 
26 marca 1960 roku 
w Kutnowskim Urzę-
dzie Stanu Cywilnego, 
a następnie 7 kwietnia 
1960 roku w Kościele 
Świętego Wawrzyńca.

Pani Barbara przez 
wiele lat pracowała 
w służbie zdrowia. 
Poświęciła się rów-
nież pracy społecznkej 

w charakterze posłanki i rad-
nej. Pan Andrzej zawodowo 
związany był z kutnowskimi 
zakładami Miflex, Odlewnią 
żeliwa, a także ze Spółdzielnią 
Inwalidów Elektra. Małżonko-
wie przez wiele lat pełnili funk-
cje ławników sądowych.

Państwo Dębiccy aktywnie 
uczestniczą w życiu kultural-
nym miasta. W życiu osobi-
stym zawsze mieli na uwadze 
dobro drugiego człowieka. Ich 
wspólną pasją jest działka, cie-
kawy film oraz podróże.

Jak sami Jubilaci podkreślają 
najważniejsze w małżeństwie 
są miłość, zaufanie i szacunek. 
Podstawa to również rozmowa 
ze sobą i umiejętność pójścia 
na kompromis. Ich receptą na 
długoletni związek jest wyro-
zumiałość męża i cierpliwość 
żony. •

Państwo Barbara i Andrzej Dębiccy 
świętowali 60. rocznicę ślubu.

Piękne jubileusze Państwa Warszawskich i DębickichPiękne jubileusze Państwa Warszawskich i Dębickich
"Wzajemna miłość, szacunek oraz troska o współmałżonka""Wzajemna miłość, szacunek oraz troska o współmałżonka"

Państwo Wiesława i Władysław 
Warszawscy obchodzili Złote Gody.

Nadal nie wiadomo, 
czy i w jakim wy-
miarze odbędzie się 
tegoroczne Święto 
Róży. Wszystko za 
sprawą zmienia-
jącej się sytuacji 
epidemiologicznej 
w Polsce.

Nieoficjalnie mówiło 
się, że podczas 46. Świę-
ta Róży w Kutnie pojawić 
miał się lunapark, trady-
cyjny jarmark (z mniejszą 
liczbą kramów), zaplano-
wano też przynajmniej je-
den dzień koncertów.

 Szczegóły mieliśmy po-
znać w zeszłym tygodniu, 
jednak w ostateniej chwi-
li odwołano konferencję 
prasową.

Wszystko za sprawą 
zmieniającej się sytuacji 
epidemiologicznej i rekor-
dowych raportów dobo-
wych dotyczących nowych 
zakażeń koronawirusem, 
a także możliwością wpro-
wadzenia kolejnych obo-
strzeń.

Decyzję o odwołaniu 
swojej sztandarowej im-
prezy, porównywalnej do 
Święta Róży, podjęły wła-
dze Skierniewic. Jak bę-
dzie w Kutnie? Ostateczne 
rozstrzygnięcia powinny 
zapaść w ciągu najbliż-
szych kilku dni.

O sprawie będziemy in-
formować na www.Pano-
ramaKutna.pl •

Co ze Świętem Róży?Co ze Świętem Róży?
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Około 97 tysięcy zło-
tych ma kosztować 
naprawa fontanny, któ-
ra została zniszczona 
przez policyjny radio-
wóz. O niefortunnej in-
terwencji kutnowskich 
mundurowych mówiła 
cała Polska.

Sobota, wieczór. Przy fontan-
nie na Pl. Piłsudskiego szarpać 
między sobą ma się kilku męż-
czyzn będących pod wpływem 

alkoholu. – Funkcjonariusze 
udali się na pilną interwencję 
i użyli sygnałów świetlnych 
oraz dźwiękowych. Osoby mia-
ły zachowywać się agresywnie 
i priorytetem było, aby nikt nie 
ucierpiał – powiedziała Pano-
ramie Edyta Machnik, oficer 
prasowy KPP Kutno.

Jak się okazało, dwóch męż-
czyzn zostało ukaranych man-
datami karnymi za zakłóca-
nie porządku, trzeci z nich 
mandatu nie przyjął i sprawą 

zajmować będzie się sąd. In-
terwencja jakich w weekend i 
wakacje wiele, jednak ta miała 
niecodzienny finał. Wszystko 
dlatego, że funkcjonariusze za-
parkowali radiowóz na płycie 
fontanny.

– Policjanci po zakończe-
niu interwencji próbowali 
odjechać z miejsca, jednak 
konstrukcja fontanny nie wy-
trzymała, ugięły się płyty i ra-
diowóz został unieruchomiony 
– dodaje Edyta Machnik.

Natychmiast próbowano wy-
ciągnąć radiowóz fontanny, 
jednak sztuka ta udała się do-
piero po około czterech godzi-
nach.

Jak się okazało, policjant 
który kierował radiowozem 
został ukarany mandatem 
z art. 98 kw., który mówi: „Kto, 
prowadząc pojazd poza drogą 
publiczną, strefą zamieszkania 
lub strefą ruchu, nie zachowu-
je należytej ostrożności, czym 
zagraża bezpieczeństwu innej 

osoby, podlega karze grzywny 
albo karze nagany.”

Teraz szkoda ma zostać po-
kryta z konta OC Komendy 
Powiatowej Policji w Kutnie. 
Kwota robi jednak wrażenie...

– Szacowany koszt to kwota 
ok. 97 tys. zł brutto, który obej-
muje: prace sanitarne, prace 
kamieniarskie i instalacyjne – 
podaje Joanna Brylska z biura 
prasowego UM Kutno. •

Fontanna jest obecnie ogrodzona 
i wyłączona z użytku.

NIEFORTUNNA INTERWENCJA KUTNOWSKIEJ POLICJI

Prawie 100 tysięcy złotych za naprawę fontannyPrawie 100 tysięcy złotych za naprawę fontanny

OGŁOSZENIE
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Ostatnie dwa tygodnie 
na drogach powiatu 
kutnowskiego to praw-
dziwa czarna seria. Zgi-
nęły trzy osoby, a wiele 
zostało rannych. Nie ma 
praktycznie dnia, aby 
służby ratunkowe nie 
były wzywane do wy-

padków i kolizji. Apelu-
jemy do kierowców o 
rozwagę za kierownicą!

Do najstraszniejszego wypad-
ku doszło w sobotę 25 sierpnia 
w Skłótach. Zderzyły się tam 
samochód osobowy i moto-
cykl. Mimo dramatycznej wal-
ki służb i blisko godzinnej re-

animacji, zmarły dwie osoby.
– Z dotychczasowych usta-

leń wynika, że 77–letni kieru-
jący oplem corsą wyjeżdżając 
z drogi podporządkowanej 
nie ustąpił pierwszeństwa 
przejazdu i doprowadził do 
zderzenia z jadącym w stronę 
Krośniewic 40–letnim mo-
tocyklistą – relacjonuje mł. 
asp. Justyna Filipczak z KPP 
Kutno.

Dwa dni później doszło 
do kolejnej tragedii. Na ul. 
Warszawskie Przedmieście w 
Kutnie śmiertelnie potrącona 
przez samochód została 79–
letnia kobieta. Jak się okaza-

ło, autem kierował 80–letni 
mężczyzna, który jest znanym 
w regionie księdzem. Okolicz-
ności wypadku ustalają poli-
cjanci.

Ostatnie dni także były bar-
dzo niespokojne na drogach. 
Kilka osób zostało rannych, 
ale na szczęście nie ma ko-

lejnych ofiar. W niedzielę na 
autostradzie 67-latek jadący 
SUV-em stracił panowanie nad 
autem i dachował. Doznał po-
ważnych obrażeń i śmigłowiec 
przetransportował go do szpi-
tala w Łodzi.

W poniedziałek na Warszaw-
skim Przedmieściu w Kutnie 
22-latek z powiatu łęczyckie-

go kierujący BMW nie ustąpił 
pierwszeństwa przejazdu miesz-
kańcowi pow. kutnowskiego, 
który jechał alfą romeo. W wyni-
ku zdarzenia dwie osoby trafiły 
do szpitala. Tego samego dnia 
w Lesznie do rowu wjechał do-
stawczy volkswagen i ranne zo-
stały także dwie osoby. •

W Skłótach lądował śmigłowiec, przez 
blisko godzinę reanimowano 
2 mężczyzn. Niestety, zmarli.

W zeszłym tygodniu na Warszawskim 
Przedmieściu zginęła 79-letnia kobieta.

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl

Czarna seria na drogach w regionie! Czarna seria na drogach w regionie! 
Nie żyją 3 osoby, wielu rannychNie żyją 3 osoby, wielu rannych

W poniedziałkowym wypadku na Warszawskim 
Przedmieściu ranne zostały 2 osoby.

Kutnowscy policjanci 
ustalają okoliczności 
wielkiej awantury, do 
jakiej doszło w sobotę 
wieczorem w Krośnie-
wicach. Starło się tam 
ze sobą kilkadziesiąt 
osób, w tym prawdopo-
dobnie obcokrajowcy. 
Mundurowi potwierdza-
ją, że są osoby ranne. 
Zatrzymano już pierw-
szych awanturników.

Do incydentu doszło w sobo-
tę wieczorem w okolicach ulicy 

Kutnowskiej w Krośniewicach. 
Na miejsce wysłano kilka ra-
diowozów policji, a także ka-
retkę pogotowia ratunkowego.

Kutnowska policja potwier-
dza, że doszło do incydentu w 
centrum Krośniewic, jednak na 
razie nie udziela szczegółowych 
informacji w tej sprawie.

– W sobotę około godziny 
22 dyżurny Komendy Powia-
towej Policji w Kutnie odebrał 
zgłoszenie, że w miejscowości 
Krośniewice w centrum miasta 
doszło do konfliktu pomiędzy 
dużą grupą osób – powiedziała 

Panoramie mł. asp. Justyna 
Filipczak z KPP Kutno.

Jak dodaje, dwie osoby zosta-
ły poszkodowane i w związku z 
odniesionymi obrażeniami tra-
fiły do szpitala w Kutnie.

Jak mówią nam świadkowie, 
na skrzyżowaniu ul. Kutnow-
skiej i Toruńskiej, miało dojść 
do bójki z udziałem obcokra-
jowców – prawdopodobnie 
narodowości ukraińskiej – z 
kilkoma mieszkańcami Kro-
śniewic.

W ruch pójść miały nie tylko 

pięści, ale także niebezpieczne 
narzędzia takie jak maczety. Są 
to nieoficjalne informacje.

Jak udało nam się dowie-
dzieć, kilka osób zostało już 
zatrzymanych. Policja na razie 
nie udziela informacji dotyczą-
cych narodowości osób bio-
rących udział w bójce, a także 
innych szczegółów.

– Obecnie trwają czynności 
zmierzające do ustalenia do-
kładnych okoliczności zdarze-
nia – dodaje J. Filipczak. •

Wielka zadyma w Krośniewicach. Pobili się Polacy i obcokrajowcyWielka zadyma w Krośniewicach. Pobili się Polacy i obcokrajowcy

Dwie osoby zostały ranne. Są 
już także pierwsze zatrzymania.
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8 sierpnia (16:00) Polonia Warszawa (dom)
15 sierpnia (16:00) Olimpia Zambrów (d)
23 sierpnia (16:00) Ruch Wysokie Mazowiecki (wyjazd)
29 sierpnia (16:00) RKS Radomsko (d)
5 września (15:00) Jagiellonia II Białystok (w)
12 września (16:00) Lechia Tomaszów Maz. (d)
19 września (18:00) GKS Wikielec (w)

11 listopada (12:00) Broń Radom (w)
14 listopada (13:00) KS Wasilków (d)
21 listopada (13:00) Sokół Aleksandrów Łdz (w)
28 listopada (13:00) Znicz Biała Piska (d)
13-14 marca, Legia II Warszawa (w)
20 marca, Huragan Morąg (d)
27 marca (14:00) Unia Skierniewice (w)

27 września (11:15) Pelikan Łowicz (w)
3 października (15:00) Błonianka Błonie (w)
10 października (15:00) Pogoń Grodzisk Maz. (d)
17 października (14:00) Świt Nowy Dwór M. (w) 
24 października (15:00) Concordia Elbląg (d)
31 października (13:30) Legionovia Legionowo (w)
7 listopada (13:00) Ursus Warszawa (d)

TERMINARZ III LIGI - RUNDA ZASADNICZA

W najbliższą sobotę 8 
sierpnia KS Sand–Bus 
Kutno zainauguruje roz-
grywki III ligi. O zbliża-
jącym się sezonie roz-
mawiamy z trenerem 
Dominikiem Tomcza-
kiem. Jak podsumowu-
je przygotowania, czy 
można spodziewać się 
kolejnych transferów, 
a także kto może na-
mieszać w III lidze – 
odpowiedzi na te i inne 
pytania znajdziecie 
w naszym wywiadzie.

• Przed Wami historycz-
na chwila – w sobotę in-
auguracja III ligi. Jak je-
steście przygotowani do 
sezonu?

Niektóre mecze kontrolne za-
graliśmy na bardzo wysokim 
poziomie i wyniki przemawia-
ją za nami. Zremisowaliśmy 
z silnym KKS–em Kalisz, wy-
graliśmy z Górnikiem Konin 
czy Pelikanem Łowicz. Owszem, 
zdarzyły się też słabsze wystę-
py, ale to bardziej ze względu 
na testowanie nowych ustawień 

i eksperymenty. Po pierwszym 
czy drugim sparingu nasza gra 
coraz bardziej się zazębiała i wy-
glądało to coraz lepiej. Ale odpo-
wiedź na pytanie, czy jesteśmy 
dobrze przygotowani, poznamy 
dopiero w sobotę, gdy do Kutna 
przyjedzie Polonia.

• Sam awans jest wielkim 
sukcesem, ale kibice są cie-
kawi, o co będziecie grać 
w tym sezonie? Celujecie 
w górną 8 i walkę o II ligę?

O co będziemy grać w tym se-
zonie? Tutaj są dwie kwestie: 
„chcieć” i „móc”. Chcielibyśmy 
walczyć o pierwszą ósemkę, aby 
mieć spokojne utrzymanie i móc 
zimą rozpocząć kompletowa-
nie składu na nowy sezon. Ale 
może się też okazać, że będzie-
my musieli walczyć o utrzyma-
nie do końca sezonu. Jesteśmy 
beniaminkiem, rozgrywki III 
ligi są dla nas zupełnie nowym 
doświadczeniem. Zobaczymy, 
jak sobie wszyscy z tym poradzi-
my. Jako sztab szkoleniowy wie-
rzymy w naszych zawodników 
i ich umiejętności oraz przygo-
towanie mentalne, motoryczne 
i taktyczne. 

Co do drugiej ligi, to zdajemy 

sobie sprawę, że kibice chcieliby, 
abyśmy awansowali. My też za 
jakiś czas chcielibyśmy realnie 
włączyć się do walki o ten cel. 
Trzeba sobie jednak zdać sprawę 
z tego, że to jeszcze nie ten mo-
ment. Choćby z punktu czysto 
biznesowego. Warto podkreślić, 
że aby walczyć o II ligę musimy 
dysponować około 2-miliono-
wym budżetem. Jaka to skala? 
Najprościej powiedzieć, że taki 
budżet KKS Pro–Basket miał za 
czasów… gry w Tauron Basket 
Lidze. Taka właśnie jest prze-
paść między finansowaniem pił-
ki nożnej a koszykówki.

• Przed sezonem doszło 
do wielu roszad w kadrze – 
z których transferów jesteś 
najbardziej zadowolony 
i kto może być najwięk-
szym wzmocnieniem? Moż-
na spodziewać się jeszcze 
transferów last minute?

Ze wszystkich transferów, za-
równo tych zimowych jak i let-
nich, jesteśmy bardzo zadowole-
ni. Są to zawodnicy, na których 
nam zależało, obserwowaliśmy 
ich od dłuższego czasu i byliśmy 
zdecydowani, aby ich pozyskać. 
Nie ma takiego transferu, który 

byłby bardziej lub mniej ważny. 
Każdy z nowych piłkarzy jest 
ważnym ogniwem i wierzę, że 
wszyscy przyczynią się do tego, 
aby dawać radość kibicom i piąć 
się w górę ligowej tabeli.

Niewykluczone, że będą jesz-
cze transfery last–minute. 
Wszystko powinno wyjaśnić się 
do końca sierpnia. Obecnie II 
liga zakończyła sezon, zawodni-
cy mają kilka dni wolnego i póź-
niej wrócą do swoich klubów. 
Wówczas będziemy mogli roz-
począć rozmowy. Chcielibyśmy 
pozyskać jeszcze przynajmniej 
jednego, dwóch naprawdę topo-
wych zawodników.

• Spore zmiany nastąpiły 
także w sztabie szkolenio-
wym. Za co odpowiadać bę-
dą"nowe" osoby?

Zmiany w sztabie uważam za… 
najlepsze transfery. Wszyscy ra-
zem tworzymy naprawdę zgrany 
team trenerski. Bartek Janiak 
odpowiada za przygotowanie 
motoryczne i treningi regene-
racyjne. Na tę chwilę wszyst-
ko to wygląda świetnie. Jacka 
Walczaka za bardzo nie trzeba 
przedstawiać, bo świetnie pro-
wadził zespół rezerw. W sztabie 

odpowiada między innymi za 
analizę. Paweł Klekowicki z ko-
lei to trener bramkarzy i dusza 
naszego sztabu. Andrzej Bień-
kowski jest naszym fizjotera-
peutą i poza tym trzyma pieczę 
nad całą otoczką, aby wszystko 
było jak należy.

• Polonia Warszawa, re-
zerwy Legii i Jagiellonii – 
to tylko niektóre z drużyn, 
z którymi się zmierzycie. 
Kto Twoim zdaniem jest fa-
worytem rozgrywek?

To fakt, że w tym sezonie III 
liga będzie bardzo ciekawa, jest 
wiele utytułowanych i znanych 
zespołów, które mają swoją 
renomę. Poza Polonią, wśród 
faworytów upatrywałbym któ-
ryś z zespołów z naszego woje-
wództwa. Może to być na przy-
kład Sokół Aleksandrów Łódzki, 
w którym świetną pracę wy-
konuje trener Dawid Kroczek. 
Wróżę mu świetlaną przyszłosc. 
Ponadto Radomsko dokonało 
niezłych transferów, a potencjał 
wykazuje także Unia Skiernie-
wice. Jak jednak będzie, zwery-
fikuje boisko. •

Trener Dominik Tomczak przed sezonemTrener Dominik Tomczak przed sezonem

Jak mówi Dominik Tomczak, zmiany 
w składzie sztabu szkoleniowego to 

najlepsze transfery.
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Górny rząd (od lewej): Maciej Kowalczyk, Adrian Marcioch, Łukasz Dynel, Piotr Kasperkiewicz, Igor Sobczak, Ernest Ławniczak, Mateusz Maryniak, 
Mateusz Matysiak. Środkowy rząd (od lewej): Dawid Sarafiński, Kamil Sadziński, Marcin Kacela, Kamil Rokosz, Michał Marciniak, Michał Sokołowicz, Bartosz 
Bujalski, Igor Świątkiewicz, Damian Szczepański, Sebastian Szczytniewski, Zbigniew Tomczak (prezes). Dolny rząd (od lewej): Mateusz Ostrowski, Tomasz 
Dąbrowski, Bartosz Janiak (trener przyg. fiz.), Paweł Klekowicki (trener bramkarzy), Dominik Tomczak (I trener), Jacek Walczak (asystent), Andrzej Bieńkowski 
(fizjoterapeuta), Kamil Wielgus, Adrian Kralkowski.
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